
Fra: Tonje K. Kringlebu <tonje@kanfinans.no>
Sendt: torsdag 25. april 2024 08:40
Til: Svenja Doreen Storøy
Emne: SV: Innspill 

FORSIKTIG: Denne eposten kommer fra en avsender utenfor organisasjonen. Ikke åpne vedlegg og 
klikk på lenker hvis du ikke er sikker på hvem avsender er og vet at innholdet er trygt.

Hei Senja, 

Beklager, denne så jeg ikke før nå. Håper du leste den opp 😊 
Jeg hadde dessverre ikke mulighet til å møte fysisk i går. Om jeg hadde vært tilstede, så hadde jeg 
støttet opp under kommentaren og spørsmålet stilt av Bø Turlag. Meget gode refleksjoner. Vi er godt i 
gang med å ødelegge Jønnbu som et rekreasjonsted med skimuligheter for små og eldre som ikke har 
forutsetningene for å nyte fjellområdet lenger inn, så jeg håper virkelig at formannskapet tar til fornuft 
og begrenser videre skade spesiellt i det området.

Med ønske om en fortsatt fin dag. 

Vennlig hilsen

Tonje K. Kringlebu
Mob: +47 9173 4620

   Ta miljøhensyn – vurder om du virkelig må skrive ut denne e-posten!

Fra: Svenja Doreen Storøy <svro2606@mt.kommune.no> 
Sendt: onsdag 24. april 2024 20:06
Til: Tonje K. Kringlebu <tonje@kanfinans.no>
Emne: SV: Innspill 

Hei

Takk for ditt innspill. Ønsker du at dette leses opp og har du et spørsmål knyttet til det?

Fra: Tonje K. Kringlebu <tonje@kanfinans.no> 
Sendt: onsdag 24. april 2024 20:03
Til: Svenja Doreen Storøy <svro2606@mt.kommune.no>
Emne: Innspill 

FORSIKTIG: Denne eposten kommer fra en avsender utenfor organisasjonen. Ikke åpne vedlegg og 
klikk på lenker hvis du ikke er sikker på hvem avsender er og vet at innholdet er trygt.
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Hei, 

Jeg deltar digitalt på høyringsmøte om kommunedelplanen på Lifjell. 
Mitt innspill er som hytteeier og grunneier (familie) på Lifjell. 
Den hytteutbyggingen som har pågått på Lifjell de siste årene er «brutal» i form at det har blitt gjort 
store inngrep i naturen (sprenging, støttemurer ol)  i forbindelse med hyttebyggingen. 
Ber om at hyttebygging begrenses til aboslutt minimum for å ivareta myr, dyreliv og naturopplevelser 
for neste generasjoner.
Jeg håper nemlig mine barn også vil kunne våkne til Orrfuglleik på myrene ved H8- det er helt magisk! 

Vennlig hilsen 
Tonje Kallum Kringlebu

Tonje K. Kringlebu
Mob: +47 9173 4620

   Ta miljøhensyn – vurder om du virkelig må skrive ut denne e-posten!



Fra: Tonje K. Kringlebu <tonje@kanfinans.no>
Sendt: onsdag 24. april 2024 20:03
Til: Svenja Doreen Storøy
Emne: Innspill 

FORSIKTIG: Denne eposten kommer fra en avsender utenfor organisasjonen. Ikke åpne vedlegg og 
klikk på lenker hvis du ikke er sikker på hvem avsender er og vet at innholdet er trygt.

Hei, 

Jeg deltar digitalt på høyringsmøte om kommunedelplanen på Lifjell. 
Mitt innspill er som hytteeier og grunneier (familie) på Lifjell. 
Den hytteutbyggingen som har pågått på Lifjell de siste årene er «brutal» i form at det har blitt gjort 
store inngrep i naturen (sprenging, støttemurer ol)  i forbindelse med hyttebyggingen. 
Ber om at hyttebygging begrenses til aboslutt minimum for å ivareta myr, dyreliv og naturopplevelser 
for neste generasjoner.
Jeg håper nemlig mine barn også vil kunne våkne til Orrfuglleik på myrene ved H8- det er helt magisk! 

Vennlig hilsen 
Tonje Kallum Kringlebu

Tonje K. Kringlebu
Mob: +47 9173 4620

   Ta miljøhensyn – vurder om du virkelig må skrive ut denne e-posten!
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